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VWS

Frequentie overleg Deze week op dinsdag, donderdag, vrijdag
of naar twee keer?

Richtlijn RIVM

gepast gebruik/
communicatie

Stand van zaken en proces.

Opmerking Actiz 24-4:

We zijn blij dat de RIVM op allerlei fronten

bezig is met verheldering van de

richtlijnen. Echter gebeurt dit zonder enig

overleg of toetsing bij het veld. Vaak

worden we enkel achteraf geinformeerd

waarbij we zien dat er informatie

ontbreekt of onjuist is.

We proberen steeds in gezamenlijkheid

(ActiZ, ZorgThuisNL, Verenso, NVAVG,

V&VN) te reageren om het proces

gemakkelijk mogelijk te laten verlopen

richting RIVM. Het is jammer dat dit bij

herijking niet leidt tot vooraf afstemmen.

Wellicht kan VWS hier een rol in spelen

richting RIVM?

Bezoekregeling Stand van zaken en communicatie

ZorgthuisNL 28-4:

11 mei / bezoekersregeling: weet de

minister al welke locaties weer open

gaan? Wordt er van ons nog wat

verwacht?

Tablets VWS heeft donatie van 300 tablets

gekregen van Huawei. Er wordt contact

opgenomen met ZorgthuisNL, VGN en

Actiz om deze te verspreiden.

ZorgthuisNL 28-4:

nu alleen naar instellingen? Zijn dat de

voorwaarden van Huawei? Of VWS?

Vraag partijen
Verzoek ZorgthuisNL

eenduidigheid

gebruik pbm in

zorgthuis/delen van

informatie

-onduidelijkheid over

het mogen delen van

informatie tussen

disciplines (bijv een

wijkverpleegkundige
weet wel dat cliént

Covid verdacht is, hh

niet)

AVG jurist geeft de volgende lijn aan:

liefst met toestemming maar anders kan

informatie gedeeld worden met beroep

op ‘vitaal belang’.
Er wordt bekeken hier een Q&A van te

maken (zorgbreed) die waarschijnlijk

ook op Rijksoverheid.nl komt.

Reactie: KNMG zit op andere lijn. Onder

meer wat betreft de WGBO. VWS neemt

contact op met KNMG.

KNMG komt vandaag met reactie. De Q&A

wordt zsm gedeeld met partijen.

Verzoek Actiz—

ventilatiesystemen

Er worden verschillende adviezen over

ventilatiesystemen gegeven.

RIVM onderzoekt en komt hier volgende
week op terug.

ZorgthuisNL geeft
aan de

mediaberichten van

28-4 terugkoppeling:
GHZ: afschaling is terugkerend thema in

het overleg, maar geen concrete
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PF over een derde

minder thuiszorg

niet te herkennen

signalen dat dit zonder overleg zou

gebeuren.

VVT: afschaling zonder overleg is begin

april eenmaal besproken, geen

terugkerend thema en geen concrete

signalen.

Communicatie

Afstemmen Q&A’s Zijn er Q&A’s van partijen die ook op Doorlope

rijksoverheid.nl moeten/kunnen worden nd

gezet?

Hulpmiddelen/
testbeleid

PBM tekort/ Aan andere kaders (bijv schorten) wordt | ZorgthuisNL 28-4: Berichtgeving in skipr
verdeelkader gewerkt door GGDGHOR NL. Er wordt

een volgende versie van de tekst bij het

PBM kader met de betrokken partijen

gedeeld, blijft waarschijnlijk een working
document.

Nog steeds veel verschil tussen ROAZ-

en, specifieke knelpunten kunnen

worden gemeld voor overleg tussen

VWS en GGD/GHORNL.

over beschikbaarheid pbm: waar staan we

nu? (in onze buitenlanden liggen de

mondmaskers nu in de automaten bij de

metrostations: Nederlandse importeurs

melden dat zij aan bijv. did leveren.

Verzoek Actiz

hergebruik PBM

RIVM geeft aan dat het onderzoek naar

hergebruik methodes nog wel even

duurt en dat RIVM wel de logistieke
route gaat onderzoeken. Over het

bewaren van PBM volgt terugkoppeling.

Terugkoppeling 28-4

Financién

Verzoek ZorgthuisNL

nogmaals te spreken
over financién, met

name de knelpunten

bij gemeenten en

zorgverzekeraars

VWS bekijkt in welk overleg dit past. ZorgthuisNL 28-4:

- Ook kosten — bijvoorbeeld mbt

beveiliging —die rondgeschoven worden;
niemand lijkt te weten hoe of wat

- UWV heeft na openstelling

noodregelingen al duizenden aanvragen

financieel uitbetaald: die lukt de

verzekeraars nog steeds niet; wat gaat er

mis?
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Afgehandeld
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